
 

   

Предприемат действия за реконструкция на уличното
осветление в Плевен
вторник, 05 март 2019

Общинският съвет на Плевен одобри предложение за пълна реконструкция на градското улично
осветление . Предложението бе прието с 28 гласа „за”, 6 гласуваха „въздържал се“, против нямаше.

„Със свое решение от август 2017-а Общинският съвет е дал съгласие за изготвяне на пълен енергиен
одит. От изготвения анализ става ясно, че изграждането на системата за улично осветление в Плевен е
започнало още преди повече от 70 години“, поясни на пресконференция във връзка с решението за
реконструкция председателят на Общинския съвет Мартин Митев. Той посочи, че в годините поетапно
са сменени старите улични осветители с нови, въведени са и улични осветители с компактни
луминисцентни лампи. Състоянието на подземната мрежа обаче не е добро, като основните проблеми
да свързани с алуминиеви кабели, положени без защитна тръба. Мартин Митев посочи, че от страна на
Община Плевен през последните 10 години по системата за улично осветление са извършвани основно
възстановителни дейности, но и в анализа е посочено, че има недостатъчно осветени улици и улични
платна. Така изпълненото улично осветление не отговаря на изискванията. Освен това годишната
консумация на електрическа енергия е 3251982 kWh, като разходите, заплатени на енергодружеството
са съответно 563 093.71 лв.

Представеният пред Общинския съвет доклад съдържа и конкретни енергоспестяващи мерки, които да
доведат до икономия на електрическа енергия и до по-добро качество на уличното осветление в
Плевен. Това са съответно:
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- доставка и монтаж на 7260 енергоспетяващи и светодиодни осветителни тела;

- изграждане на система за централно наблюдение и управление на уличното осветление;

- ремонт на 430 електрически табла и поставяне на компоненти от системата за управление в тях;

- ремонт на механични елементи за закрепване на улични и паркови осветителни тела;

- доставка и монтаж на 332 нови стоманени стълбове и 2385 нови конзоли за закрепване на улични
осветители.

Въвеждането на изброените мерки трябва да доведе до икономия на средствата за електроенергия с
около 372 000 лв. годишно и на средства за поддръжка с около 237 000 лв. годишно по цени към
днешна дата.

Поради ограничените бюджетни средства на Общината на вниманието на съветниците бе предложено
обсъждане на възможността за обявяване на обществена поръчка на инженеринг /комплексно
изпълнение на строителство или изпълнение на повече от една от следните дейности: предпроектно
проучване, проектиране, организация на строителството, изграждане на обекти, доставка и монтаж на
машини, съоръжения и технологично оборудване, подготовка и въвеждане на обекта в експлоатация/,
като кандидатът за изпълнител финансира реализирането на проекта за въвеждане на
енергоспестяващи мерки със собствени средства и предложи схема за разсрочено плащане.
Предложената схема за плащане е за равни месечни вноски и погасителен план със срок не по-дълъг от
120 месеца, като размерът на месечната вноска не трябва да е по-голям от 54 500 лв. с ДЦС. При
обсъждане на предложението бе изтъкнато, че ползите за Община Плевен при провеждане на такава
процедура ще бъдат най - малко следните: няма да е необходимо финансиране на проекта със
собствени средства; услугата ще бъде получена веднага; с 55% ще се понижат разходите за издръжка и
ремонт на уличното осветление.

След продължителен дебат по предложението Общинският съвет прие са сведение доклада по проекта
и даде съгласието си за предприемане на действия по реконструкция на уличното осветление на
Плевен.
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